
    
 
 

 פרוטוקול הנהלה כללית
 קיבוץ עמיעד

 03/2021פר מס
 

 

 21/02/2021שון יום רא תאריך ישיבה:

 מועדון

 12 מספר חברי הנהלה:

אלון יפה,  ניר בן צבי, דלית דיאנו,דוביק ברקת,  אורית נריה,   :שמות המשתתפים בישיבה
  נוקי נויפלדרועי פלד, ג'ון ינאי, , דורון שגיאאייל קולמן,  ישראל יוסיפאן,

 מזל גודמן :חסר/ה
 נוקי נויפלד:  יו"ר הישיבה

 
 סדר היום של הישיבה:

 
 .17.1.21מה  02/21 אישור פרוטוקול .1
 .אישור סדר היום של הישיבה .2
 אפליקציה מקומי במקום קהילנט  למעבר  אישור .3
 למשפחת טיסונה.ני ואקר   בין משפחת  מקלט שכפ"צ  לפינוי חלקי   אישור .4
 .משרדי החינוך יהפכו לספריהוהעו"ס למבנה מפעל הפיס.   החינוך  העברת משרדי .5
קהילה   למבנה קהילתי +משרדי  מטבח  חד"א  עקרוני לבדיקת הפיכת מתחם  אישור .6

 והנה"ח .
 פעילים.  סגירת חשבונות לא –ישראל  .7
 כניסה לעמיעד. -שונות  .8

 
 דיון והחלטות )בתמצית(

 

 אישור פרוטוקול ישיבה קודמת: 1סעיף מס' 

  אושר.  2120/פרוטוקול ישיבה  החלטה:

 

 אישור סדר היום: 2סעיף מס' 

 אושר סדר היום לישיבה. החלטה:

 
 : 3סעיף מס' 

 אושר מעבר לשימוש באפליקציית מקומי –מקומי : החלטה
 

 : 4סעיף מס' 
 קרואני  למשפחת טסונהאושר לפנות חלקי שכפ"צ מקלט בין משפחת החלטה: 

 
 :  5סעיף מס' 

אושר להפוך את בית מפעל הפיס למשרדי חינוך. בית תמר ששימש כמשרדי חינוך : החלטה
 יהפוך לספרייה.

 
 אושר להפעיל אדריכל. :6סעיף מס' 

 
 

  7סעיף מס' 
 לטפל בסגירת חשבונות לא פעילים בבנק  069655751יוספיאן מ.ז.  אושר לישראלהחלטה: 

 מזרחי טפחות ובנק דיסקונט.
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  :8סעיף מס' 

  חברי ההנהלה העלו לסדר היום את המטרד שנוצר כתוצאה מהפעלת  –כניסה לעמיעד
מתחם תחנת הדלק. עלו נושאים מרכזיים שיש לטפל בנושא התעבורה ובנושא הלכלוך. 

 נמסר:
בנושא התעבורה נערכה פגישה עם המתכנן ובימים הקרובים  .1

 לביצוע פתרון  מתאים  לתנאי  השטח.תתקבל תכנית 
 הבטחה קיבלנו. היזמים עם פגישה נערכה – הניקיון בנושא .2

 4 במשך אדם יופעל יום וכל לאלונית עוברת הניקיון שאחריות
 הציבור לטובת החוצה פחים להוציא דרשנו. לניקיון שעות

 שיפור שיחול ומקווים יומי יום במעקב אנו. יותר הממושמע
 הקרובים בימים כבר משמעותי

 המיועד האזור פיתוח לגבי חוזר דיון לנהל ביקשו ההנהלה חברי .3
 .התחנה מולש והחלק לדהן

 

 כתקציב  מיוחד  לטובת  ₪ 190,000לרשות עמיעד  עומד  סכום  בגובה  -תב"ר  מועצה
שאלון יבצע  בדיקה עם  מנהלי  התחומים  השונים לגבי ניצול  פיתוח המקום. סוכם 

 שור  הנהלה כללית.יהתקציב  העומד  לרשותנו. יובא  לא
 

  חברי ההנהלה ביקשו ליישם את ההחלטה לסגור את השער מיום חמישי בערב ועד
 ראשון בבוקר.

 
 
 
 

 הישיבה ננעלה

      

 ברקת : דוב ועד הנהלהיו"ר                 אלון יפה              רשם: 

                   __________________                                _________________ 


